
 

Kdo jsem a jak to vidím já? 
18 let zkušeností na fakultě. Výuka mě prostě baví a považuji se za FEL patriota. Za svou silnou stránku považuji 

schopnost si na všem najít něco pozitivního a nevěšet hlavu, pokud se někdy něco nedaří.  Každý den je jiná výzva.  

Co mě trápí?  
Klesající počet studentů; nízká loajalita a pasivita některých zaměstnanců; nezdravá rivalita; sbírání bobříků jako 

měrná jednotka úspěchu; idea, že akademický senát musí být tvrdým oponentem vedení fakulty; negativní nádech 

kariérního řádu, zastaralost KOSu, … 

Co s tím?   
Instantní recept nemám, ale v senátu se dá o tom všem diskutovat. Dobří vědci bádají a dobří učitelé učí… pomoc 

oběma skupinám vede k progresivní fakultě, excelence je věcí nás všech, loajálních ke značce FEL a ČVUT. 

I samotný akademický senát si zaslouží změny 
Pravidelné diskuse AO se senátory přes Skype, povinná docházka, distanční hlasování, transparentní zápisy z komisí.

  

KANDIDÁT DO AKADEMICKÉHO SENÁTU FEL 

V Praze 8. 3. 2019                   Se svou kandidaturou do AS FEL  souhlasím. 

Ing. VLADIMÍR JANÍČEK, Ph.D. 
Katedra mikroelektroniky FEL ČVUT v Praze 
odborný asistent  
janicev@fel.cvut.cz 


